
 

Protokoll 
 

 Datum 2025-01-20   Sida 1 (2) 
 

 

Möte: Sortimentsgrupp Förflyttning – Personlyftar och Överflyttningshjälpmedel 
Tid: Måndagen den 20 januari 2025 kl 13.15-14:05 
Plats: Teams  
Deltagare: Marit Liss, Sara Bylin, Lena Nyström, Charlotta Tysklind och Henrik 

Moberg 
 

Ärenden: 
1.  Föredragningslistan godkändes.   

2.  Föregående mötesanteckningar godkändes.  

3.  Information om att Riktlinje Personlyft är godkänt i nämnden i december 
2024 men fortsatt inte publicerad på hemsidan.  

 

4.  Genomgång av nytt avtal som slår igång 1 februari på Lyftar/selar. 
- Objekt 1, Hjullyft: Invacares Birdie Evo 180kg är en nyhet även för 

oss. Det kommer givetvis finnas många Guldmann GL 5.2 hjullyftar 
kvar i snurrorna länge till. Lyftbygel går att byta och det finns lyftvåg 
att beställa till.  
 

- Objekt 2, Hjulyft tunga brukare. Molift Mover 300; man ska välja 
bygelbredd. 
 

- Objekt 3, Uppresningslyft, avbrutet pga bristande konkurrens. 
 

- Objekt 4; Taklyft, Guldmann, samma byglar och block som tidigare.  
 

- Objekt 5, Basselar familj. DHG:s basselar dvs låg, axelhög och hög 
lyftsele med normal bendelsöppning. Dessa känner många 
förskrivare till då DHG: selar var upphandlade innan Guldmann men 
då genom leverantören Handicare. Polyester/polyesternät.  

 
- Objekt 6, Hygiensele med bälte. DHG:s HygieneSling.  

 
- Objekt 7, Lyftsele amputation. DHG:s AmpSling. I nuvarande avtal är 

det brukarens behov på detta objekt vilket betyder olika leverantörer, 
dock inte DHG. I kommande avtal bara en vinnare. 
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- Objekt 8, Barnselar (familj). Nytt objekt med brukarens behov, där 

leverantörerna DHG, Etac, Human Care och Guldmann har klarat 
kravspecifikationen och skrivit avtal.  
 

- Objekt 9, Lyftsele hel-sele. Nytt objekt med två vinnare, Human Care 
och Guldmann. Mer info på mötet. 

 
5.  Information sortimentsvisningar: 

8 april Borlänge halvdagar och 9 april Mora halvdag för sortimentsvisning 
nytt sortiment.  

 

6.  Inga övriga frågor kommer upp  

7.  Nästa möte, planeras om ca 1 år om ingen önskar tidigare möte.  

Inbjudna: 

  


